
Protokoll Styrelsemöte samfälligheten 
Papegojan 2020-03-30 (konferenssamtal) 

 
 

Närvarande: 
 
A: Marie-Louise Börve 
B: Björn Johansson 
C: Johan Börjesson 
D: Thorkell Snaebjörsson 
E: Zenny Gram 
F: Ej Närvarande 
G: Kristofer Hjalmarsson 
H: Ewon Wall 
 
Nya styrelsen: 
 
Enligt valberedningen förslag som godkändes på Årsmötet konstitueras 
styrelsen enligt följande: 
 
Ordförande:  Zenny Gram 
Vice Ordförande:   Ewon Wall 
Kassör:    Thorkell Snaebjörsson 
Sekreterare:    Marie-Louise Björve 
Ledamot:    Björn Johansson 
Suppleanter:   Johan Börjesson 

 Kristofer Hjalmarsson 
 Ulrik Erlén 
 

Föregående Protokoll 
 
Vi diskuterade resultatet av testet av avfuktare i Länga G, det ser lovande ut med 
halv förbrukning. Dock är mätperioden för kort. 
Vi får ta upp det igen om det är nödvändigt efter en längre mätperiod. 
 
Sammanfattning årsmöte 
 
Vi sammanfattade årsmötet med att vissa av förslagen i den preliminära UH-
planen till åtgärder blev nedröstade: 
Förslaget att ta bort en del av rabatten för att göra plats för parkeringar. 
Beslut togs om att sänka årsavgiften till samfälligheten till 6000:- per år och 
hushåll. 



 
Ekonomiskt Läge 
 
Då det inte har gjorts några transaktioner efter årsmötet så är det detsamma som 
vid årsmötet. 
Ekonomin ser bra ut och vi har avsatt pengar till krypgrundsluckor samt åtgärder 
för borttagning av buskage vid de "övre" garagelängorna. 
 
Miljöhuset 
 
Vi diskuterade dispositionen på kärl (enl. tidigare årsmötesbeslut) i miljöhuset 
då det har blivit en överbelastning på vissa kärl. 
Vi har beslutat att ta bort 2 stycken "kompostkärl" till förmån för ett kärl med 
plast och ett kärl med tidningar. 
 
Ewon skulle undersöka om vi kunde tidigarelägga detta byte då det normalt 
skulle göras vid kvartalsskiftet, d.v.s. månadsskiftet juni/juli. 
Det skulle innebära att förändring skulle ske tidigast månadsskiftet juni/juli, men 
med rådande situation så behövs det göras snarast. 
 
Vi diskuterade huruvida vi skall behålla kärlet för metallåtervinning då det är 
möjligt att återvinna metall i de återvinningsstationer som finns i kommunens 
regi. Synpunkter emottages. 
 
Zenny fick godkänt att köpa in tätningsmassa för taket till miljöhuset då det vid 
tidigare försök med plåtslagare (garanti) ej har blivit tätt. Zenny och Christer 
skall täta efter bästa förmåga och besiktiga resultatet över tid. 
 
Städdag 
 
Styrelsen beslutade att vi skulle under rådande förutsättningar, och att inte alla 
samtidigt skall samlas att förlänga städdagen till en städvecka. 
Då kan medlemmarna ta "sin" del av städningen när det passar och 
koncentrationen av antalet människor blir mindre. Av samma anledning utgår 
korvgrillningen.  
 
Vi kommer att beställa containrar till den 8/5 och de kommer att stå till veckan 
efter. De får hämtas när de är fulla eller senast fredagen 15/5. 
Det kommer att ställas ut 2 stycken containrar p.g.a. att vi skall kapa buskaget 
bakom garagen i den "övre" halvan av området. 
 
 
 



Kapandet av buskaget är planerat till lördagen 9/5 och vi får hjälpas åt med det. 
Är det någon som har en motorsåg så får ni gärna vara delaktiga alternativt låna 
ut den om det är möjligt. 
 
Hemsidan 
Den nya hemsidan är under konstruktion och kommer troligen vara igång innan 
slutet på sommaren. 
 
Övrigt 
Det kom inga övriga frågor/synpunkter. 
 
Nästa Möte 
Nästa möte bestämdes till 4 maj kl. 19:00. I anslutning till möte beslutas om det 
blir telefonmöte även denna gång. 
 
Protokollförare:  Justeras av: 
Zenny Gram  Ewon Wall 


